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Hva fungerte godt? Hva kan vi gjøre bedre neste gang?

Veldig bra kurs! Liten gruppe, vi ble involvert med en gang og det ble en skriv 

sesjon. Selv om det var få og korte pauser ble det bra. Veldig trygg og kompetent 

kursholder.

Kurset er bra som det er.

Synes dette var et bra kurs, både teori og praksis i en fin blanding. Hyggelig og 

flink instruktør. Mye å huske på... :)

Egentlig burde man gå på slike kurs mye oftere.

God gjennomgang av de viktigste tingene man forventer på et slikt kurs, veldig 

nyttig og lærerikt. Fint med involvering og eksempler fra virkeligheten både fra 

kursholder og deltakere.

alt! Det var super bra!

Veldig bra kurs, fint at det ikke var så mange deltagere, og kursholder var god. Synes dette var topp, jeg. Kaffe, farris og kurs. Trenger ikke noe 

annet :)
Et svært nyttig og praktisk kurs som alle burde ta!

Dette var et kjempebra kurs på alle måter. Relevant, oppdatert kunnskap, god og 

troverdig kursholder.

Kommer ikke på noe :-)

Kurset var lagt opp godt, med teori, involvering av deltakerne underveis, humor, 

eksempler fra virkeligheten og at vi fikk prøvd ut HLR. Repetisjon underveis og 

oppgaver på slutten fungerte også veldig bra. Kursinstruktøren var veldig god.

Vet ikke.


